
M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 

Z á p i s 

ze 4. mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, 

které se konalo dne 6. června 2017 od 16:00 hodin 

v Rytířském sále Vlašského dvora 

 

Přítomno :  27 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

Omluveni :   Mgr. Ladislava Krčmářová, členka ZM – 16:00 – 16:20; 18:50 – 19:40 

                   MUDr. Bohuslav Procházka, člen ZM – 16:00 – 16:35 

                   Radim Fedorovič, člen ZM – 16:00 – 16:35 

                   MUDr. Jan Havlovic, člen ZM – 16:00 – 17:24; 18:30 – 19:40 

                   Ing. Josef Viktora, člen ZM – 18:50 – 19:40 

  Zdeněk Hadrovský, člen ZM – 18:50 – 19:40 

  PhDr. Běla Hejná, členka ZM 19:00 – 19:40 

 

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program:         I.  Zahájení jednání                   

II. Dotazy a připomínky občanů 
III. Zaslané materiály    

1. Materiály kanceláře tajemníka 
1/01 Zřízení Osadního výboru Neškaredice 
1/02 Zápis Osadního výboru Malín a Sedlec 
1/03 Změny Osadního výboru Malín 
1/04 Právní rozbor - sportovní hala Klimeška (dodatek) 
1/05        Informativní zpráva k VZ (technické vyučování na ZŠ) 

2. Materiály ekonomického odboru  
2/01 Přijetí investičního úvěru 
2/02         Rozpočtové opatření EKO č. 13 (doplnění) 
2/03         Zápis z finančního výboru   

6. Materiál odboru investic 
  6/50 Projekt „Analýza rizik znečištění z těţebních odpadů – Kaňk“  

8.         Materiály Odd. interního auditu 
8/01  Petice - Zjednosměrnění ul. Puškinská 
8/02  Zápis z jednání Kontrolního výboru ZM   

 IV.      Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 
  V. Různé, závěr   

   
 
  
 

                           I.        Zahájení jednání  
Mimořádné jednání zastupitelstva města zahájil a řídil Bc. Martin Starý, starosta města, 

který zároveň určil ověřovatele zápisu a upozornil všechny přítomné, ţe z jednání je 

pořizován zvukový i obrazový záznam. Zvukový záznam je i přílohou originálu 

zápisu z jednání ZM, v něm jsou zachyceny všechny diskuse a průběh jednání. 

Dal hlasovat o programu jednání – upřesnil K. Koubský, ml. s tím, ţe doporučuje 

hlasovat o doplněném programu, který byl zaslán elektronicky  (pro 23, proti 0, zdrţel se 

0), Aktualizovaný program byl schválen jednohlasně (pro 23, proti 0, zdrţel se 0). 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing. Ladislav Šorčík 

                                                  Václav Veselý 

 

 

                           II.      Dotazy a připomínky občanů 
Na dnešním jednání nebyly vzneseny ţádné připomínky, ani dotazy občanů. 

 

 

 



                        III.        Písemné materiály 
1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 

1/01      Zřízení Osadního výboru Neškaredice 

Usnesení č. 114/17 – ZM I. zřizuje                                   pro 22, proti 0, zdrţel se 1 

v souladu s § 120 zákona č. 128/2000 Sb. ve znění pozdějších předpisů Osadní výbor 

Neškaredice. 

II. stanoví 

počet členů osadního výboru Neškaredice na 5. 

III. volí 

předsedou osadního výboru Neškaredice pana Jana Balhama, a 

členy osadního výboru Jana Staňka, Miroslava Hniličku, Marii Janečkovou a Terezu 

Naňkovou 

      1/02      Zápis z Osadního výboru Malín 

BEZ USNESENÍ – ZM bere na vědomí                                  

a) Zápis z Osadního výboru Malín ze 5.5.2017 

b) Zápis z Osadního výboru Sedlec ze dne 23.5.2017 

1/03      Změny v Osadním výboru Malín 

Usnesení č. 115/17 – ZM I. bere na vědomí                     pro 22, proti 0, zdrţel se 1  

rezignace pp. Z. Dupalové, I. Vlasákové, P. Kudrny, T. Plechaty a L. Zimy na členství v 

Osadním výboru Malín. 

II. mění 

počet členů Osadního výboru Malín na 5. 

Ing. Viktora vysvětlil tyto rezignace členů OV – jiţ dlouho se jednání OV nezúčastňovali. 

V současné době se připravuje návrh na nové členy. 

      1/04      Sportovní hala Klimeška – právní rozbor 

Usnesení č. 116/17 – ZM bere na vědomí                         pro 17, proti 0, zdrţel se 4 

informativní zprávu - právní rozbor akce „Sportovní hala Klimeška I. a II. etapa“. 

K. Koubský, ml. poţádal o vytištění zápisu z kontrolního výboru, který dostali zastupitelé 

jen elektronicky. Informativní zprávu okomentoval Mgr. Ing. Bezouška, který zároveň 

společně s Ing. Janálem odpovídal na dotazy zastupitelů. Dlouhá, bezmála hodinová 

diskuse, která se rozpoutala, se týkala zejména nutnosti přijímat taková usnesení, která 

jsou jasná a nedají se vykládat dvojím způsobem; dodrţovat dotační výzvy, apod. Zápis 

spolu s vyjádřeními RM a starosty bude projednán na řádném jednání ZM a Ing. Králik 

doporučil pozvat i právníka, který na jednání RM byl. Byly předloţeny dva protinávrhy: 

K. Koubský, ml. – měl protinávrh uloţit tajemníkovi MÚ poţádat KÚ o kontrolu obou VŘ 

na zakázky malého rozsahu s termínem do 30.6.2017 – během diskuse svůj protinávrh 

stáhl. 

K. Koubský, st. – navrhl stáhnout tuto informativní zprávu a počkat na vyjádření RM a 

starosty, na řádném ZM by měli obě zprávy a řešilo by se dále – pro 6, proti 7, zdrţel se 

10 – NEPŘIJATO. 

M. Krčík dal na závěr návrh na hlasování o původním návrhu usnesení, čímţ byla diskuse 

ukončena.  

      1/05      Informativní zpráva k veřejné zakázce 

Usnesení č. 117/17 – ZM bere na vědomí                         pro 17, proti 0, zdrţel se 4 

Informativní zprávu k vypsání, zadání a plnění veřejné zakázky „Příprava projektové 

dokumentace a rozpočtu nestavební části k vybudování infrastruktury pro výuku – ZŠ K. 

Hora“, kterou zadala Rada města Kutná Hora svým usnesením č. 694/16 ze dne 

24.8.2016, 

Ing. Moravčíková poděkovala za podnět, který je potřeba prověřit. Jednalo se o zakázku 

malého rozsahu, kterou je moţno zadat přímo – na příští jednání dá písemné stanovisko 

včetně právní analýzy. 

K. Koubský, ml. vysvětlil názorně na předloţené tabulce jednotlivé kroky RM a ZM včetně 

objasnění pozadí 2 oslovených firem a jedné fyz. osoby (doplnil Ing. Šorčík o informaci o 

fyzické osobě a poţadoval, aby bylo jasně řečeno, kdo tyto 3 subjekty vybral). Poţadoval 

zároveň dodrţování schválené metodiky, která by měla být ale aktualizována tak, aby 

vše bylo jasné a průhledné. 

       



2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU 

2/01      Přijetí investičního úvěru 

Usnesení č. 118/17 – ZM schvaluje                                   pro 21, proti 0, zdrţel se 6  

a) přijetí vybraného investičního úvěru v limitní výši 150 000 000,- Kč a následné 

uzavření úvěrové smlouvy s předkladatelem vítězné nabídky. 

b) ţe veškerá rozpočtová opatření plynoucí z rozdělení výše uvedeného zdroje jsou 

vyhrazena zastupitelstvu města. Pro přijetí usnesení v tomto bodě je třeba minimálně 

2/3 většina zastupitelů. 

c) pouţití 62 mil. Kč z přijatého úvěru na investiční akci „Sportovní hala Klimeška II. 

etapa“ plus terénní úpravy. 

Hned v úvodu projednávání poţádal K. Koubský, ml. o přestávku, aby se opozice s koalicí 

mohla poradit, jak v této závaţné věci postupovat. 

Po téměř hodinovém jednání byl předloţen nový návrh na usnesení a vzhledem k tomu, 

ţe jiţ byl oběma stranami projednán, nebyly k němu jiţ ţádné připomínky kromě Ing. 

Pilce, který navrhl navýšení na sport. halu, ale situaci mu vysvětlil Ing. Zahradníček. 

Písemný návrh byl rozdán všem zastupitelům (Ing. Šorčík upozornil na špatné číslování, 

které bylo upraveno). 

2/02      Návrh na rozpočtové opatření EKO č. 13  

Usnesení č. 119/17 – ZM I. schvaluje                               pro 26, proti 0, zdrţel se 0                    

předloţený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 13 - kterým dochází k přesunu 

rozpočtových výdajů ve výši 29.200.000 Kč z poloţky sportovní hala Klimeška na 

investiční akce rekonstrukce komunikací - Česká ulice 9.000.000 Kč a Na Náměti 

2.500.000 Kč. Současně dochází k převedení 10.000.000 Kč z kapitálových příjmů do 

rozpočtové rezervy zastupitelstva města. 

II. ukládá 

tajemníkovi MÚ  

připravit, ve spolupráci se skupinou zastupitelů, aktualizaci metodiky na zadávání 

veřejných zakázek malého rozsahu.  

K. Koubský, ml. uvedl, ţe při jednání byla diskutována i tato zpráva a byla shoda na tom, 

ţe z uvolněných prostředků se nyní zajistí jen dvě komunikace – Česká (9 mil. Kč.) a Na 

Náměti (2,5 mil. Kč). Zároveň bude uloţeno tajemníkovi, aby ve spolupráci se skupinou 

zastupitelů připravil aktualizaci metodiky na zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 

Nebudou se měnit procesy, ale bude např. RM limitována finančně při udělování výjimek 

apod.) 

RNDr. Šanc opět upozornil, ţe investiční komise nedostala ţádné materiály k posouzení a 

doporučil jasné rozhodnutí, zda jí zrušit nebo s ní pracovat. Upozornil, ţe rozhodování ZM 

by mělo být o prioritách a doporučil trochu brzdit další náměty, 

M.Hlavatý upozornil, ţe dopravní obsluţnost Malína nesouvisí s investicemi 

K. Koubský, st. měl dotaz ohledně restaurace na zimním stadionu – o této akci slyší 

poprvé (vysvětlil starosta – PD je jiţ 1,5 roku k dispozici, mělo by být hotovo do nové 

sezóny). 

M. Krčík doporučil hlasování jednotlivě o předloţených akcích – komunikace na Kaňku 

jsou ve skluzu (bylo vysvětleno, ţe bude na řádném ZM) 

Ing. Šorčík –měl dotaz na kapitálové příjmy (vysvětlil Ing. Zahradníček) 

PhDr. Hejná ukončila diskusi návrhem na hlasování – byla dána nějaká dohoda a ta by se 

měla dodrţet. Doporučuje, aby fungovala komise investiční, moţná by se pak jednalo 

rychleji – vyuţívala by všech komisí jako poradních orgánů, o prioritách by se mělo 

rozhodovat hlasováním na ZM. 

2/03      Zápis z Finančního výboru ZM Kutná Hora  

Usnesení č. 120/17 – ZM bere na vědomí                         pro 26, proti 0, zdrţel se 0                    

Zápis finančního výboru ze dne 29.5.2017. 

K. Koubský, ml. doporučil si řádně tento zápis prostudovat. 

 

6. MATERIÁLY ODBORU INVESTIC 

6/50    Projekt „Analýza rizik znečištění z těžebních odpadů – Kaňk“ 

Usnesení č. 121/17 – ZM souhlasí                                     pro 16, proti 0, zdrţel se 7 



s přijetím dotace na projekt „Analýza rizik znečištění pocházejícího z těţebních odpadů v 

lokalitě Kaňk“ ve výši 5 543 553,- Kč. 

RNDr. Šanc upozornil na jiţ provedenou analýzu před několika lety, bude to asi podobné, 

není plánována analýza zdravotních dopadů, rád by viděl vyjádření, ţe analýza je nutné – 

velký objem prostředků; kam byl pouţit materiál, který se na Kaňk navezl (K.Hladíková 

vysvětlila, ţe 15 let stará analýza není přijatelné pro ţádosti o dotace – je třeba získat 

nové poznatky a vyuţít nové metody; materiál pouţit na sanaci dolu Kuntery). 

Situaci vysvětlil i Ing. Kocián, ved, odboru ŢP. 

MUDr. Procházka – budou zveřejněny závěry monitoringu osob z Malína? (starosta uvedl, 

ţe jde o osobní údaje, bude se asi moci zveřejnit pouze nějaká statistika – prověří 

moţnost zpřístupnění souhrnných dat, co dovolí ochrana osobních údajů) 

 

8. MATERIÁLY KONTROLNÍHO VÝBORU 

8/01    Petice č. P/02/2017 

Usnesení č. 122/17 – ZM bere na vědomí                         pro 19, proti 0, zdrţel se 3                    

a) vyjádření starosty Města Kutná Hora ze dne 23.2.2017 k petici poř. č. P/02/2017 

b) odpověď na připomínku paní Miroslavy Jánské, včetně opakovaného vyjádření k petici 

poř. č. P/02/2017 ze dne 16.5.2017. 

Ing. Tvrdík objasnil situaci kolem petice – došlo k interní chybě úřadu – petice byla řádně 

zaevidována a vyřízena, ale nebyla v řádném termínu předloţena na jednání ZM. 

Seznámil zastupitele s interním postupem úřadu při vyřizování petic a vysvětlil, jakým 

způsobem došlo k nápravě. Mezi zastupiteli se rozvinula diskuse o chybě úřadu a o 

viníkovi. Útvar interního auditu svoji chybu uznal. Do diskuse byla přizvána paní Jánská – 

pointou petice byly negativní důsledky zjednosměrnění Puškinské ulice – hluk, emise, 

atd. K přednesenému se vyjádřil p. starosta - věc je v řešení - bude sníţená rychlost, 

moţná varianta retardérů. Úřad se touto problematikou zabývá a snaţí se negativní 

dopady řešit. Zastupitelé budou průběţně informování o tom, co je plánováno s lokalitou 

ul. Puškinská. Doporučil pí Jánské, aby se stala členkou sídlištní komise. 

 

8/02    Zápis z kontrolního výboru ZM č. 03/2017 

Usnesení č. 123/17 – ZM I. bere na vědomí                     pro 22, proti 0, zdrţel se 0                    

zápis č. 03/2017 ze zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora ze dne 

24.5.2017. 

II. souhlasí 

s prodlouţením termínu splnění usnesení ZM č. 6/17, kterým byl kontrolní výbor pověřen 

provedením kontroly zadání veřejné zakázky „Sankturinovský dům – administrátor VŘ“ 

do 30.09.2017.           
         
 

                   V.       Dotazy a připomínky zastupitelů města 
Martin Hlavatý 

V novinách se dočetl o návrhu Ing. Pilce na zpracování koncepce odpadového 

hospodářství. Seznámil zastupitele se vznikem a činností sběrného dvora, mnohdy 

pracují nad rámec své činnosti. V porovnání s ostatními sběrnými dvory mají delší 

pracovní dobu, bez polední přestávky,… Činnost sběrného dvora je hodnocena občany 

velmi kladně. Podal návrh na usnesení: 

Usnesení č. 124/17 - ZM ukládá                                       pro 19, proti 0, zdrţel se 1 

Radě města Kutná Hora 

zpracovat a předloţit Zastupitelstvu města Kutná Hora komplexní koncepci nakládání s 

odpady v Kutné Hoře a výhledem do roku 2025. 

 

RNDr. Ivo Šanc 

V návaznosti na připomínku pana Hlavatého pozval zastupitele na seminář určený pro 

představitele obcí ORP, a to dne 23. 6. v KH ve věci plánu odpadového hospodářství 

kraje a připravenosti kraje na pomoc obcím od r. 2024, kdy nebude moţné ukládat odpad 

na skládky. 

 



                    VI.       Různé, závěr 
PhDr. Iva Pospíšilová 

Na březnovém jednání ZM obdrţeli ţádost o prověření postupu městských stráţníků a 

dohodli se na odloţení do prošetření celé záleţitosti, jiţ má výsledek. Na základě 

kamerových záznamů bylo zjištěno protiprávní jednání ze strany stěţovatele. Závěrem 

šetření je uvedeno, ţe stráţníci plnili své povinnosti a postupy, které zvolili, byly 

adekvátní k dané situaci. Nebyly shledány důvody k trestnímu řízení. Státní zástupkyně 

pochybení neshledala. O zásahu městské policie se rozvinula diskuse, některým 

zastupitelům přijde jednání městské policie přehnané.  

Karel Koubský ml. 

Navrhl sloţení pracovní skupiny (za kaţdé sdruţení jeden zástupce – Dr. Pospíšilová nebo 

p. Hadrovský, pí Frankovicová, Ing. Králik, p. Koubský st., p. Fedorovič, p. Hlavatý, Ing. 

Šorčík, p. Koubský ml. – případně jiný zástupce), která  se sejde s panem tajemníkem ve 

věci úpravy metodického návodu pro postup veřejných zakázek dne 12. 6. 2017 od 

16:00 v Rytířském sále Vlašského dvora. 

Karel Koubský st. 

Dotaz na stav projektové dokumentace – parkoviště naproti Albertu. Na společném 

jednání, kde byl přítomen i pan místostarosta Viktora, bylo přislíbeno, ţe se na 

projektové dokumentaci bude pracovat. P. starosta - na projektové dokumentaci se 

nepracuje, nejdříve musí být řádně vyhlášeno poptávkové řízení na zpracovatele. 

Josef Kraus 

Dopravní situace v ul. Československých legionářů – krajský úřad vyřizoval dopravní 

omezení této ulice jiţ v loňském roce, ale město se o uzavírce dozvědělo na poslední 

chvíli. Poţádal Dr. Šance, jakoţto radního Kraje, o zajištění lepší komunikace mezi 

krajem a místním odborem dopravy.  

Bc. Martin Starý 

Zastupitelé obdrţeli dopis od Ing. Štorkové – pokud mají dotaz, ať se obrátí na Dr. 

Procházku ze správního odboru. Není vhodné veřejně zmiňovat důvod ukončení dohody 

s Ing. Štorkovou. 

Bc. Martin Starý 

Pozval zastupitele na Dny dánské kultury 

 

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 19:40 hod.  

Z jednání ZM je pořízen videozáznam a zvukový záznam včetně přehledů o 

hlasování k jednotlivým usnesením, je uložen v kanceláři tajemníka u originálu 

zápisu. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam o hlasování jsou zveřejněny i 

na webových stránkách úřadu. 

 

 

O v ě ř o v a t e l é    z á p i s u 

 

 

 

Ing. Ladislav Šorčík, člen ZM                                                    Václav Veselý, člen ZM 

 

 

 

Bc. Martin Starý, starosta 

 

 

 

Ing. Zuzana Moravčíková, místostarostka                       Ing. Josef Viktora, místostarosta                                                                           

 

 

 

Zapsala: Eva Hnátková -16:00 – 19:00 

             Bc. Lucie Kalinová – 19:00 – 19:40 



 
 


